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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:1230 Skyddsjakt på varg

Varg som angriper får är ett bekymmer för fårägarna och skapar oro. Detta är 
inget nytt och sker med jämna mellanrum. Sörmland har haft ett antal attacker 
under åren, och de senaste dagarna har två olika attacker skett i två olika 
geografiska områden.

I Sörmland har även varg tidigare vistats i bostadsområden och skapat stor oro 
även för tamdjur och för om man vågar vistas i naturen runt samhället.

För en tid sedan öppnades regelverket upp runt vargen i EU så att den inte har 
lika stor skyddsstatus som tidigare. Det gör att antalet vargar ska kunna hållas 
på en lägre nivå och att risken för vargattacker på till exempel får ska minska.

Min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren är:

 

När kommer det förenklade regelverket i EU att synas i Sverige och Sörmland 
så att vargattackerna blir färre? 

………………………………………

Martina Johansson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-06-05
Besvaras senast
2025-06-11 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


